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Interpelacja

w sprawie konieczności odnowienia ławek na os. Czecha

Szanowny Panie Prezydencie

Zwrócili się do mnie mieszkańcy osiedla Czecha wskazując na potrzebę
odnowienia (wyczyszczenia, odmalowania, etc.) ławek znajdujących się na
terenie zarządzanym przez Zespół Szkół Ogólnokształcących nr 4. Ławki
zlokalizowane są na otwartej, ogólnodostępnej dla mieszkańców przestrzeni. W
załączniku przekazuję otrzymane od mieszkańca zdjęcia. Ponadto mieszkańcy
wskazują, że teren jest sprzątany zbyt rzadko (często zalegają w trawie śmieci).

W związku z powyższym proszę o podjęcie niezbędnych działań w w/w
zakresie.

Z poważaniem

Łukasz Kapustka

Liczba załączników: 3

• 1.jpg
• 2.jpg
• 3.jpg


